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Petroleuminstallaties  –  Affakkeling

1. Kan de minister mij meedelen hoeveel kubieke
meter gas er per jaar afgefakkeld wordt in de
verschillende petroleum- of andere installaties
in de Antwerpse haven of op andere plaatsen in
het Vlaamse land ?

2. Statoil zou er op basis van nieuwe technologie-
en in geslaagd zijn om het aftakkelen bij ver-
scheidene installaties te reduceren met 20 %,
waardoor ook de emissie van carbondioxyde fel
verminderde.

Is de minister hiervan op de hoogte ? Meent hij
niet dat ook in ons land maatregelen zouden
moeten genomen worden om het affakkelen te
reduceren ? Zou tevens het gebruik van goed-
koop en milieuvriendelijk LPG niet moeten
gestimuleerd worden, veeleer dan de kostbare
energie te verspillen ?

Antwoord

1. De informatie met betrekking tot de hoeveel-
heid afgefakkeld gas door de petroleum- en
andere installaties in Vlaanderen vindt de
Vlaamse volksvertegenwoordiger in de tabel als
b i j l a g e. Het betreft gegevens op basis van de
door de Vlaamse Milieumaatschappij ontvan-
gen emissiejaarverslagen met toepassing van het
titel II van het Vlarem.

2. Het is inderdaad bekend dat door introductie
van nieuwe technologieën in raffinaderijen,
onder andere bij fakkels, emissies kunnen wor-
den gereduceerd en energie kan worden
bespaard.

Meer algemeen wijs ik er echter op dat fakkels
geenszins de bedoeling hebben op continue
wijze bepaalde gasstromen te verbranden, maar
dat zij noodvoorzieningen zijn. Zij moeten toe-
laten bepaalde hoeveelheden gas die vrijkomen
bij onvoorziene omstandigheden zoals over-
drukken in bepaalde installaties of andere ern-
stige bedrijfsstoornissen door verbranding,
onschadelijk te maken in plaats van ze onbe-
handeld in de atmosfeer te lozen.

Bij normale bedrijfsomstandigheden worden
dus geen gasstromen naar de fakkels afgevoerd.

Wel is het zo dat fakkels op een continue
manier dienen te branden, juist wegens het feit
dat zij een veiligheidsvoorziening zijn die bij
onvoorziene bedrijfsomstandigheden operatio-
neel moet zijn. Onder normale bedrijfsomstan-
digheden worden fakkels daarom op waakvlam
gehouden door middel van de verbranding van
een beperkt debiet aan aardgas. Het bij gewone
operaties afvoeren van gasstromen naar fakkels
is inderdaad niet geoorloofd en wordt volgens
de informatie die ik verkregen heb in Vlaande-
ren ook niet meer toegepast.

Uiteraard is het een continue opdracht voor de
bedrijven om incidenten en bedrijfsstoornissen
zoveel mogelijk te beperken en daardoor ook
de afvoer van gasstromen naar de fakkel te
b e p e r k e n . Het veiligheidsrapport dat petro-
leuminstallaties en grote chemische bedrijven
moeten maken vormt daarbij een nuttig instru-
ment.

Bovendien heeft de overheid de mogelijkheid
de afvoer van grote hoeveelheden gas naar de
fakkels op te volgen, te controleren en de nood-
zaak ervan na te gaan. Belangrijke bedrijfs-
stoornissen en bedrijfsstoornissen die een
impact op de omgeving kunnen hebben, moeten
immers door de exploitant aan de Milieu-
inspectie worden gemeld.






